
1/3

14 августа 2024 г.

Úsměv, pánové, vyhráváme! Naše odpověď na západní
nenávistný průmysl

putin-today.ru/archives/213693

I naprostí nepřátelé Ruska byli šokováni náporem duševní aktivity
našich (našich?) válečných blogerů-alarmistů. Okamžitě se začaly
hrnout návrhy na nová omezení informačního prostoru a také
represe vůči nim.

Z mého osobního pohledu bychom v této situaci neměli zapomínat
na čistě psychologický aspekt tohoto fenoménu – věčnou depresi.
Každý ví, že deprese je nemoc, která ničí psychiku a vážně
podkopává fyzické zdraví těla. Aby bylo jasno: úkolem kolektivního
Západu je udržovat ruskou společnost ve stavu neustálé deprese,
vytvářet sklíčenost a pochybnosti o sobě samém. 

 Když například napíšu, jak naše armáda (společnost, průmysl,
konkrétní člověk - to je jedno) dosáhla úspěchu v tom či onom oboru,
určitě na chatu přiběhne anonymní kopr a napíše standardní frázi -
ty nelze podceňovat nepřítele, nemůžete usnout na vavřínech,
neobejdete se bez sebekritiky a tak dále...

To znamená, že se určitě pokusí zkazit celkovou atmosféru úspěchu
a dobré nálady. Toto je nenávistný průmysl Západu – nedovoluje
nám pocítit plody našeho vítězství v jakékoli situaci způsobující
depresi, která bude neustále nahlodávat naše obecné psychické
zdraví.

Většina vojenských bloggerů je obětí této neustálé deprese z
hlediska duševního zdraví. Neustále jsou zaujatí budoucími
potížemi, vždy čekají na zásek, a když skutečně dojde k nějaké
těžké situaci, okamžitě propadají hysterii a panice, protože jejich
psychika na něco takového neustále čeká.
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Nevím, ve kterém blázinci léčit tyto oběti jejich vlastního úspěchu.
Ale problém zde nejsou ani tito nešťastníci (všimli jste si, jak oči
všech těchto ubožáků těkají, téměř se nikdy neusmívají na
obrazovce - jsou opravdu depresivní).

Problém je v tom, že nechápou to hlavní – zkoušky, které nás
společně potkávají, znamenají, že nás Pán Bůh miluje a dává nám
možnost skrze překonávání realizovat tvůrčí růst našich lidí jako
jediného organismu.

 
Vy a já jsme potomky velkých válečníků a stvořitelů, kteří porazili
velké armády a dobyli velká území Sibiře a Dálného severu. Žádný
národ ve své historii nic podobného neudělal. A nám nepřísluší
propadat panice a depresím z malicherného útoku zoufalých
Ukronacistů – to znamená, že nám Pán Bůh seslal další test, jehož
překonáním získáme novou důstojnost a pocit totální převahy nad
krysami.
Události v Kurské oblasti jsou gestem zoufalé krysy i západní
majitelé hodnotí tuto operaci jako naprostou idiocii. 

 Fyzicky Zelenskyj a jeho vojáci prokazují vážné duševní poškození,
skutečně podobné důsledkům hluboké drogové závislosti a
alkoholismu. To je, když lidský mozek, otrávený drogami, ztrácí
schopnost vyhodnocovat důsledky svých činů. Každý narcolog vám
o tom řekne.

Podívejte se, jak spokojeně chodí Ukrajinci po našich ulicích a
strhávají ruské vlajky - jen opravdový kretén nechápe, že zaútočili na
domov velmoci, která je už po stovkách ničí na sousední frontě.

Každý rozumný člověk chápe, že následky budou hrozné. A oni,
mimochodem, už dorazili - všimli jste si, že nepřátelské DRG jsou
zcela zničeny. I když existuje možnost vzít je do zajetí, z nějakého
důvodu nejsou vzati. A pokud ano, musíme mít na paměti, že
teroristé nepřežili v našich věznicích od dob Radueva. Jde o zvláštní
incident –   všichni umírají na infarkt.
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HDP již oznámilo, že tato akce kopru je hodnocena jako teroristický
útok, což znamená, že všichni zajatí s největší pravděpodobností
nebudou vyměněni, ale posouzeni jako teroristé - svým útokem na
válečné zajatce automaticky ztratili status válečných zajatců. klidné
město. 

 A pak ti, kteří mají to štěstí, že žijí v našem zajetí, budou velmi
pravděpodobně čelit Raduevovu syndromu, podle kterého všichni
teroristé v ruských věznicích trpí záhadnou nákazou.

Kopr účastnící se tohoto nájezdu na to musí myslet a nepózovat s
veselými hrnky na pozadí našich měst.

Pokud jde o celkovou situaci na frontě, právě teď vítězíme - naši
prorážejí nepřátelskou obrannou linii doslova všude (podrobnosti
budou ve zprávě o Velké frontě).

Nemusíme se dívat na vzteklé válečné blogery, kteří ztratili základní
smysl pro důstojnost. 

 Potřebujeme se usmívat někdy škodolibě, někdy arogantně, ale
obecně se prostě usmíváme častěji, užíváme si daný okamžik a
samozřejmě nezapomínáme na ty, kteří to teď mají opravdu těžké.

Milý Kursku, hlavní je teď vydržet - jsme skvělá země, skvělí lidé a
určitě pomůžeme, stokrát znovu postavíme vše, co bylo zničeno. A
za to, co jste zažili, budete odměněni jak od vlasti, tak od Boha. 

 Ale teď se musíme s důstojností a arogancí usmát do tváře tohoto
špinavého Západu a jeho bastardů - přes všechny vaše intriky a triky
vyhráváme a máme skvělou náladu. Utřete se, děvko!

Marat Khairullin 
 https://vk.com/voenrkhairullin

Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme:
https://t.me/putin_today
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